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Ak skočí niekto dobrovoľne do priepasti, niet mu už vlastne žiadnej pomoci. Tam môže sčasti pomôcť
iba úprimná prosba a modlitba jeho blízkeho, aby tento samovrah po dopade na úplné dno netrpel
dlho pred svojím definitívnym koncom…

 

Anti-koronové vakcíny sa neobjavili kvôli príchodu vírusu Covid-19, ale presne naopak, vírus
Covid-19 sa objavil preto, aby boli na ľudstve vyskúšané nové experimentálne vakcíny a
prostredníctvom nich bol zotročený zbytok ľudstva – po vykynožení tých slabých a neopatrných.

–

Bill Gates, hlavný sponzor celosvetovej vakcinácie, vo svojom legendárnom prejave pred rokmi
okrem iného povedal: „Ak v očkovaní odvedieme dobrú prácu, znížime populáciu o 16%”.

Dožili sme sa. Stará doba demokracie (ako-takej) definitívne skončila, vstúpili sme do nového
poriadku – je to doba opakovaného plošného očkovania, očkovacích pasov, ktoré by mali byť akože
„vstupenkou na slobodu”. A smeruje to do FINÁLE – OČIPOVANIE ĽUDÍ ako bola predtým zver.

Modré preukážky sme si už na Slovensku vyskúšali po celoplošných „dočasných” dobrovoľno-
vydieračských testovaniach. Prečo si nevyskúšať aj „vakcíny slobody”, a najmä čipy totálnej kontroly?

Masky nosia skoro všetci poslušne od začiatku falošnej pandémie dodnes, hoci už aj malé deti
spoznali na sebe, že nám škodia. A rodičia? Mlčia. Aj tá zver si svoje potomstvo verne chráni…

Všetky sľuby, že je to iba dočasné, boli lži. Obruč súčasného celosvetového nacistického
koncentračného lágra s priliehavým označením „VAKCINE MACHT FREI! – VACCINE MAKES YOU
FREE!” (však pani z pezinskej skládky v reklamnom šote – „VAKCÍNA JE SLOBODA!” ?) sa okolo

https://cz24.news/vakciny-versus-prezitie-ludskeho-rodu/
https://cz24.news/vakciny-versus-prezitie-ludskeho-rodu/


našich krkov neustále zaťahuje a prehlásenia tzv. svetových elít vôbec nenaznačujú, žeby sa práve
oni chceli vrátiť do nedávnej doby čiastočnej slobody. Práve naopak.

Zdraví ľudia dovolili prostredníctvom nezákonných príkazov nútene nasadiť si masky na svoje tváre
ako prejav podvolenia sa a podrobenia sa svojim novodobým otrokárom – ako bývalí koloniálni otroci,
dovolili radikálne obmedziť svoje vlastné občianske slobody a ľudské práva prostredníctvom
celoštátneho testovania zdravých jedincov, aby napokon prijali LOŽ, že VAKCÍNA VOČI VÍRUSU,
ktorý je už minulosťou, lebo už NIE JE, nakoľko medzitým ZMUTOVAL na iný vírus, bude účinná
a hlavne bude „VSTUPENKOU NA SLOBODU”.

–

Vakcína proti tej „hnusobe”, na ktorej zbohatlo zopár bohatých a schudobneli všetci ostatní. Týchto
95% celosvetovej populácie sa už iba nemo prizerá nárastu ďalších zbytočne usmrtených. Prečo?!

Obrovské množstvo vyhlásení rôznych svetových odborníkov v tejto problematike za a proti je iba
ďalším dôkazom, že SÚČASNÝ SYSTÉM RIADENIA GLOBÁLNE ZLYHÁVA.

Ak je skoro vo všetkých krajinách Zeme potrebná totálna CENZÚRA, ktorá sa rozrástla do takej
miery, že v mainstreame je počuť názory iba jednej strany, tých „našich” (často prepojených na
farma-biznis), a druhej strane sa nedáva dlhodobo žiadna šanca vo vzájomnej verejnej diskusii s
objektívnymi faktami k tejto téme života a smrti miliónov ľudí sa ani vyjadriť, ak sa na internete
plošne vymazávajú príspevky, ktoré nezapadajú do propagandy dnešných stále viac zlyhávajúcich
násilných opatrení súčasných vládnych tyranov, slúžiacich eugenicky zmýšľajúcim netvorom v počte
možno ani len nie viac než 1% obyvateľov Zeme, tak potom niečo nie je asi v poriadku. Nečudo, veď
prakticky všetky veľké médiá vlastnia tie nadnárodné korporácie a koncerny, ktoré spolupracujú na
dnešnom akože „riešení” tejto vymyslenej pandémie.

Veru tak, aj nacistický zločinec a propagandista Joseph Goebls by dnes bledol závisťou…

–

Aká je teda dnes realita a kam to smeruje?

Experimentálne anti-koronové vakcíny, testovania a masky, ako aj nekonečné lockdowny a
výnimočný stav, nasilu dlhodobo držaní ľudia v domácom väzení alebo v štátnych zariadeniach, apod.
spôsobujú nárast ostatných neliečených chorôb, alergií a psychických porúch, doposiaľ neslýchané
zanedbávanie všeobecnej, ústavami zaručenej, zdravotnej starostlivosti, nárast obezity a domáceho
násilia, explózia samovrážd, zníženie imunity, cielene vyvolávaný STRES a STRACH.

Proste všetko to, čo farma biznisu priamo zvyšuje počet chorých zákazníkov, ktorí budú v
novodobých koncentračných táboroch (bývalých štátoch, okresoch, obciach a uliciach) odkázaní iba
na príjem takýchto kvázi liekov a farma-produktov, ktoré im vrchnosť (hoci aj nevolená) schváli.
Všetko odrezané od prírodných produktov. Smeruje to zároveň aj k tomu, že niekto chce urýchlene
skoncovať s bylinkárstvom a prírodným liečiteľstvom. Presne ako za stredovekej inkvizície.

Nacistický experimentátor v koncentračnom tábore, Dr. Mengele, by sa určite dnes tešil ako malý
chlapec takým skvelým podmienkam na hromadné experimenty na ľuďoch.

A to tu nehovoríme podrobnejšie o cielenom zničení celosvetovej ekonomiky, o zničení cestovného
ruchu, doslova o zrušení skoro celej strednej triedy podnikateľov a malých živnostníkov. Máme tu už
iba tých bohatých oligarchov so svojimi nadnárodnými korporáciami, resp. platených farma-dílerov
a chudobný plebs tam dolu. Nožnice sa otvárajú…



Čo iné im v takejto atmosfére teroru zostáva, než udržiavať – TRVALÝ VÝNIMOČNÝ STAV?

–

Nové vakcíny proti korna-vírusu sú čo do kvality a rozsahu použitia vôbec prvé – VAKCÍNY
GENETICKÉ. Vedením EU boli urýchlene na európsky trh schválené BEZ DLHOROČNÉHO A
ADEKVÁTNEHO ŠTANDARDNÉHO VÝSKUMU. Z toho vyplýva, že v tomto najväčšom experimente
na ľuďoch v celej histórii, kedy FARMA-BIZNIS DAL OD DÔSLEDKOV RUKY PREČ (vedia predsa
veľmi dobre, čo to môže spôsobiť), v centrále EU to akceptovali, akoby sa jednalo o nejaké nové
hnojivo, a tak sa v laboratóriu zvanom „EU” za hlučnej propagandy ide masovo očkovať
EXPERIMENTÁLNYMI VAKCÍNAMI, pričom tie LABORATÓRNE MYŠI a POKUSNÉ KRÁLIKY by sme
mali byť my, obyvatelia v EU.

Všetko toto je v príkrom rozpore s 10-timi bodmi „NORIMBERSKÉHO KÓDEXU”, ktorý vznikol ako
varovanie pred opätovným návratom nacizmu do Európy tesne po 2. svetovej vojne.

A tak sa pripravuje 2.NORIMBERSKÝ PROCES…

***

Či si veriaci alebo neveriaci, pozemské telo máme všetci a narodiť sme sa mohli iba preto, že nám
inkarnáciu umožnili naši otcovia a matky.

A práve nová COVID-VAKCÍNA má v sebe bunky z ľadvín nenarodených ZAVRAŽDENÝCH, doslova
vytrhaných ZÁRODKOV BUDÚCICH ĽUDÍ z lona materského, z maternice. Preto aj ten tvrdý ľudový
názov pre tento úkon násilného prerušenia tehotenstva – „výškrab”.

Nevadí Ti to? A čo keby sa aj Tvoja matka rozhodla pre výškrab? Kde by si teraz bol/bola/ Ty?

Na násilnom prerušení života (zavraždení) stavia dnešná „kultúra smrti” svoje prežitie a úspech
takýchto genetických „frankensteinovských” experimentov. Doslova SATANSKÝ PROJEKT!
A najväčšie svetové CIRKVI to ticho tolerujú, čiže nepriamo podporujú, a tým sa PREVIŇUJÚ!

***

Podľa neustále sa množiacich informácií čoraz väčšieho počtu odvážnych odborníkov, lekárov a
zdravotníckeho personálu po celom svete, napriek totálnej cenzúre, sa dozvedáme, že NOVÉ
GENETICKÉ VAKCÍNY rapídne ZNIŽUJÚ po niekoľkých týždňoch IMUNITU, takže v najbližšej jeseni
a zime 2021 by to mohlo vypuknúť už naozaj.

A tak dochádza k historickému paradoxu, čo sa pri klasických vakcínach ešte nikdy nestalo: práve
ZAOČKOVANÍ by sa mohli takto stať HROZBOU nielen pre seba a svojich najbližších, ale hlavne pre
ostatných – PRE tých „nezodpovedných” NEOČKOVANÝCH, a spustiť tak skutočnú
nekontrolovateľnú pandémiu a humanitárnu celosvetovú katastrofu.

Nasledujúce niekoľké INFORMÁCIE a osobné SVEDECTVÁ z celého sveta to iba dokazujú
(samozrejme MAINSTREAM MLČÍ – ako ten indián na mučiacom kole).

*

Svedectvo renomovaného virológa a špičkového experta na vakcíny, ktorý mnoho z nich aj vyvíjal.
Geert van den Bossche naliehavo vyzýva WHO, aby zastavila celosvetové očkovanie a varuje, že
masové očkovanie počas pandémie zničí imunitné systémy veľmi mnohých.



https://www.hlavnespravy.sk/virolog-bossche-ludstvu-hrozi-katastrofa-ak-who-nezastavi-celosvetove-
ockovanie-preco/2501738

„Nasadiť treba ale vždy správnu vakcínu na správnom mieste. A v žiadnom prípade nesmieme
očkovať milióny ľudí.”

„Geert van den Bossche sa veľmi hrozí najmä toho, že k zničeniu a či silnému poškodeniu imunitných
systémov príde ale aj u mnohých, ktorí sa nedajú očkovať, a to preto, lebo očkovaní budú
„odovzdávať” zmutované vírusy aj neočkovaným, až napokon príde k ťažkej globálnej zdravotnej
kríze.”

*

Svedectvo autora viac než 100 kníh – Dr. Vernon Coleman:

https://www.czechfreepress.cz/vase-free-zona/vakciny-proti-covidu-19-jsou-zbranemi-hromadneho-ni
ceni-a-mohly-by-vyhladit-lidstvo.html

„…Každý očkovaný jedinec má potenciál stát se masovým vrahem, protože z jeho těla se stává
laboratoř produkující smrtící viry….”

„…Máme jen velmi málo času na to, abychom se zachránili. Musíme posílit náš imunitní systém a
paradoxně je možné, že se budeme muset držet dál od lidí, kteří se nechali očkovat….”

*

Svedectvo českej lekárky – záchranári v Čechách privážajú práve zaočkovaných vo vážnom stave,
pričom vykazujú pokročilé štádium onemocnenia na Covid-19:

https://aeronet.cz/news/lekarka-se-nebala-promluvit-na-radiu-a-odpalila-sokujici-zpravu-ze-zachranari
-zacinaji-do-ceskych-nemocnic-privazet-pacienty-s-vaznou-formou-nemoci-covid-19-i-presto-ze-uz-
byli-v-minulych-mesicich/

*

Svedectvo izraelských vedcov o vakcíne Pfizer, ktoré šokuje. Porovnanie odolnosti voči novej mutácii
Covid-19 u miliónov drvivej väčšiny zaočkovaných a menšinou neočkovaných v Izraeli:

https://zemavek.sk/po-vakcine-pfizer-je-8-nasobne-vyssia-sanca-nakazy-juhoafrickym-variantom/

*

Svedectvo nemeckej spoločnosti DEKRA, ktorá sa špecializuje na kontrolu a certifikáciu výrobkov,
kde testy ukázali, že milióny respirátorov FFP2 v Nemecku od trinástich dodávateľov nechránia
dostatočne proti korona-vírusu (sme my na tom lepšie?):

https://zemavek.sk/miliony-respiratorov-ffp2-nechrania-proti-koronavirusu/

*

Svedectvo človeka, venujúceho sa dlhodobo problematike očkovania, Ing. Marián Fillo
(https://www.slobodavockovani.sk/), ktorý porovnáva okrem iného jednotlivé dnešné vakcíny zo
západu ako aj z Ruska a Číny – prekvapujúce uzávery, Infovojna dňa 13.4.2021 (po 1.hodine):
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https://www.infovojna.sk/archiv/dopoludnie-na-infovojne-s-adrianom

***

V Hitlerovskom fašistickom Nemecku boli ľudia rozdelení hlavne na dve kategórie: čistá árijská rasa
a tí ostatní, najmä židia, cigáni, Slovania ako „Untermenschen” – v preklade PODĽUDIA.

A odrazu po desiatkach rokov budovania svetlých zajtrajškov v euro-atlantickej západnej demokracii
prišli vakcíny ako záchrancovia sveta.

Ale pozor! Čosi hrozivé sa tu opakuje: Prostredníctvom vlastnenia alebo odmietnutia covid-pasov
budeme mať znovu dve kategórie ľudí s rôznymi ľudskými právami – zaočkovaní a nezaočkovaní.
Takže v EU plánujú podľa nacistického vzoru – NOVODOBÝCH PODĽUDÍ!

Súčasné genetické, dobrovoľno-vydieračské kovid-vakcíny, presne ako tzv. dobrovoľné testovanie, sa
stávajú prostriedkom na novodobú nacistickú segregáciu ľudí na dve hlavné kategórie, tých akože
ešte dočasne slobodných (neočkovaných, tzv. nezodpovedných) a tých viac slobodnejších s väčšími
právami – po GEN-vakcínach – geneticky modifikovaných označkovaných bio-robotov.

NACIZMUS SA NAPLNO VRACIA NA EURÓPSKY KONTINENT (nie je to už iba v banderovsko-
fašistickej Ukrajine), ako metastázy sa rozširuje aj po celej Zemeguli v takej podobe, o akej sa nám
ešte na začiatku roka 2020 ani nesnívalo.

Sen o demokracii skončil, nastáva zatmenie v covidovom otroctve celosvetového nacistického lágra…
…ale zlá správa pre temno – ani tento sen tzv. elít nebude mať dlhé trvanie…

***

Pred samotným záverom.

Chcel by som sa vyjadriť ešte k jednej neopomenuteľnej veci v dnešnej prevratnej dobe „kovidovej”:

ÚLOHA CIRKVÍ POČAS PANDÉMIE. Sláva a zároveň HANBA!

Kostoly na Slovensku by mali byť už konečne aj otvorené pre veriacich, ovečky môžu vojsť – s
platným testom! Žiadny vtip, skutočnosť. A najvyšší (vraj) duchovní pastieri sú celí bez seba, že im
svetská moc láskavo umožnila pozvať do chrámov svoje milované ovečky, ale znovu s nezmyselným
totalitným obmedzením.

Cirkevná vrchnosť a pastieri sa iba prizerali, keď dvakrát po sebe nesmeli ich ovečky sláviť
zmŕtvychvstanie zavraždenie Krista vo svojich chrámoch, a dokonca ani narodenie Syna Božieho!

A ja sa pýtam všetkých kňazov a veriacich: Vy NEVIETE, čo je napísané v BIBLII a v KATECHIZME
katolíckej cirkvi, ktorá má u veriacich najväčšie zastúpenie na Slovensku?

Vy ste sa z horeuvedených vašich posvätných textov za celú tú dobu nedozvedeli, a teda doteraz ani
neviete, že samotný SYN BOŽÍ, JEŽIŠ KRISTUS JE LEKÁR VŠETKÝCH CHORÔB DUŠE A TELA?
Opakujem – VŠETKÝCH CHORÔB! ON VYLIEČI VŠETKO! A teda aj Covid-19.

Ako je to potom možné, že popri dodržiavaní maximálnej osobnej hygieny a správnej životosprávy, čo
je takisto veľmi potrebné v prípade celoplošných vírusových epidémií, cirkvám a veriacim týchto
cirkví nechýbal a nevyužili ten milodar z nebies – NAJVYŠŠIEHO LIEČITEĽA NA SVETE – JEŽIŠA
KRISTA, SYNA BOŽIEHO?

https://www.infovojna.sk/archiv/dopoludnie-na-infovojne-s-adrianom


Kristus liečil iba tých, ktorí prišli k nemu, alebo ho doviedli k nevládnym, takže bolo treba sa s ním
stretnúť osobne! Úprimné úsilie a dobré chcenie bolo potrebné! Nie tak, že svojprávni a schopní
pohybu na rozkaz zostanú veriaci pred TV bedňami doma, ktorými poväčšine prúdi do našich
domácností ten najhorší energetický odpad, a čakajú pasívne na spásu. Takto to nefunguje.

BOH NECHCE MAŤ OTROKOV!

–

A ešte krátko k ÚLOHE MATKY.

Ak je v Božom prikázaní CTI OTCA A MATKU, tak ako kresťan nemôžem predsa len tak pohrdnúť
otcovstvom a materstvom, nesmiem pohrdnúť vlastným otcom a matkou, ktorý ma priviedli sem na
Zem, a to tým, že zdravie dnešných žijúcich ľudí podmienim usmrtením živého zárodku v maternici
nejakej potencionálnej matky, aby vznikla nejaká vakcína! Kam sme sa to dostali?!

Kto tak činí, POHŔDA nielen MATKOU svojou, ale POHRDOL aj BOHOM, vďaka ktorému žijeme
všetci – TU aj TAM.

–

OVEČKY! Vari vám stačia opatrenia nekompetentných, vyhlášky nevzdelaných a sladké rečičky z úst
vašich pastierov, že už to končí, bude dobre a pretvárka bude znovu pokračovať? Zabudnite!

Veriaci, nechali ste si nasadiť handry na tváre, testovali vás ako dobytok a ešte vás vlastné cirkvi
presviedčajú o správnosti experimentálneho očkovania, ktoré organizujú temné štruktúry
najväčšieho Zla, nemajúce absolútne nič spoločné s vaším Bohom, práve naopak. Ste pre nich iba
pokusné myši, ktoré potom dajú odstrániť a zlikvidovať.

Akoby ste už ani vieru nemali, a v pomoc Božiu neverili! BEZBOŽNÉ OVEČKY BEZ PASTIEROV!

–

Nie je všetko ale také temné a beznádejné, ako sa zdá, aj v cirkvi sa nájdu duchovní potomkovia Jána
Husa. Jedným z nich je zdá sa arcibiskup Vigano, ktorý s ďalšími skvelými a skutočnými osobnosťami
a predovšetkým ľuďmi organizuje ku koncu apríla 2021 summit, ktorý ale určite nepoteší strojcov
tejto falošnej pandémie:

https://www.czechfreepress.cz/uvadime-video/prispevek-na-summit-pravda-nad-strachem-covid-19-va
kcina-a-velky-reset.html

—

Ako ďalší vzor pre všetkých duchovných pastierov uvádzam dva príklady zo SLOVANského priestoru,
kedy aj elity sveta sa iba prizerali a dúfali, že to nadšenie pre Lásku čo najskôr zhasne, aby sa
nebodaj nerozšírilo do sveta a aby sa naďalej mohla uskutočňovať ich „Agenda smrti”.

–

CELOUKRAJINSKÁ KRÍŽOVÁ PROCESIA ZA MIER 2016.

Dňa 27.7.2016 v Kyjeve vyvrcholila „Celoukrajinská krížová procesia za mier”, a tak v dobe
banderovsko-fašistického Porošenkovho režimu mohli sa totalitné svetové štruktúry iba triasť, ako sa
z troch hlavných strán POD VEDENÍM NEBOJÁCNYCH KŇAZOV blížili státisíce veriacich do

https://www.czechfreepress.cz/uvadime-video/prispevek-na-summit-pravda-nad-strachem-covid-19-vakcina-a-velky-reset.html
https://www.czechfreepress.cz/uvadime-video/prispevek-na-summit-pravda-nad-strachem-covid-19-vakcina-a-velky-reset.html


hlavného mesta Ukrajiny, aby deklarovali vlastizradnému režimu SILU VIERY, LÁSKY A NÁDEJE.
Nakoniec sa tam v mieri zišli skoro 2 milióny veriacich z celej zbedačovanej a okrádanej Ukrajiny.

Pozn.: Však aj dnes vidíme, kam to dospela euro-atlantická kultúra na hraniciach Ukrajiny a Ruska…

https://www.noveslovo.sk/c/Kyjev_Milion_zamlcanych_putnikov

http://www.magnificat.sk/kijev-27-jula-2017-obrovska-procesia-v-cieli/

–

POĽSKÝ CELONÁRODNÝ „RUŽENEC NA HRANICIACH” 2017.

Dňa 7.10.2017 veriaci, znovu NA ČELE S KŇAZMI, pozdĺž celej hranice Poľska vytvorili živú ľudskú
reťaz a pod názvom „Ruženec na hraniciach” sa modlili za spásu Poľska a celej Zeme.

https://www.aktuality.sk/clanok/527791/poliaci-sa-na-hraniciach-modlili-za-mier-a-proti-islamu/

https://www.hlavnespravy.sk/v-polsku-cez-vikend-prebehne-hromadna-modlitba-ruzenca-na-hraniciac
h-ludia-sa-budu-modlit-za-rodinu-ochranu-pred-islamizaciou/1161208

–

Pýtam sa dôrazne a hlasno našich duchovných a všetkých veriacich:

Kde je SLOVENSKÝ JAN HUS?

Kde je SLOVENSKÁ JOHANKA Z ARKU?

KDE JE SLOVENSKÝ VIGANO?

To sa na Slovensku nenájdu žiadni duchovní pastieri, ktorí by zorganizovali pochod ovečiek z celého
Slovenska napr. na Devín, do Šaštína, do Levoče alebo iné pamätné, či pútnické miesta? Tento
celonárodný pochod mieru a lásky všetkých ľudí dobrej vôle by mohol mať napríklad aktuálny názov:
„SLOVENSKO OŽÍVA A VSTÁVA. MORHO! PRAVDA A SVETLO ZVÍŤAZÍ!”

Tu je vaša parketa, duchovní pastieri: Postarať sa o svoje zverené stádo ovečiek, lebo inak sa ovečky
začnú starať samé o seba…

–

VERIACI!

Uvedomte si, že situácia je veľmi vážna. Vedú vás Kristom ohlasovaní falošní pastieri, vlci v ovčích
rúchach… otvorte oči, lebo najvyšší liečiteľ, SYN BOŽÍ aj vám predpovedal: „KEĎ SLEPÝ VEDIE
SLEPÉHO, OBIDVAJA PADNÚ DO JAMY…” V tomto prípade je jama myslená ako večné zatratenie.

Neskočte do priepasti ako tí, ktorí sa od Boha už odvrátili!

***

ZÁVER.

To NAJPODSTATNEJŠIE a NAJDÔLEŽITEJŠIE – pre celú našu budúcnosť!

https://www.noveslovo.sk/c/Kyjev_Milion_zamlcanych_putnikov
http://www.magnificat.sk/kijev-27-jula-2017-obrovska-procesia-v-cieli/
https://www.aktuality.sk/clanok/527791/poliaci-sa-na-hraniciach-modlili-za-mier-a-proti-islamu/
https://www.hlavnespravy.sk/v-polsku-cez-vikend-prebehne-hromadna-modlitba-ruzenca-na-hraniciach-ludia-sa-budu-modlit-za-rodinu-ochranu-pred-islamizaciou/1161208
https://www.hlavnespravy.sk/v-polsku-cez-vikend-prebehne-hromadna-modlitba-ruzenca-na-hraniciach-ludia-sa-budu-modlit-za-rodinu-ochranu-pred-islamizaciou/1161208


Kto príjme genetickú vakcínu, pochádzajúcu z najhlbších temnôt ZLA, ktorá ho môže vo svojom
vnútri zmeniť na čosi úplne iné („Frankenstein”), obrazne povedané akoby skočil do priepasti, má
síce slobodu pohybu pri svojom voľnom páde, ale tento ním dobrovoľne zvolený priamočiary pohyb
na úplné dno už zastaviť nemôže…

–

Znovu to zopakujem: Je úplne jedno, či si veriaci alebo neveriaci, DOKONALÉ, čiže NEMENNÉ
PRAZÁKONY VESMÍRU PLATIA aj pre Teba!

Nosenie masiek, testovanie a očkovanie spôsobili, že niektorí mali dovolené nakúpiť a niektorí nie,
niektorí smeli predať a niektorí nie, a tak sa aj týmito dejmi začali napĺňať dávne zasľúbenia:
NEMOHLI KUPOVAŤ A PREDÁVAŤ!

Nezarúškovaným, netestovaným (teraz sa to pripravuje pre neočkovaných) nebolo umožnené vstúpiť
do obchodu, do banky, na poštu, do práce, atď. Tí tam „hore” pripravujú, že neočkovaní si nebudú
môcť kúpiť ani lístok na dovolenku, na výlet, na autobus, na vlak, do lietadla, na koncert, na športové
či kultúrne podujatie, apod.; plánujú, že ich nepustia ani cez hranice, aby mohli voľne podnikať bez
obmedzení a slobodne sa pohybovať a obchodovať, atď.,atď.

Zaočkovaní s Covid-pasom (jeden zo ZNAKov ŠELMY) budú akože slobodní – avšak budú nútení
podstupovať ďalšie a ďalšie testovania plus trvalé nosenie rúšok, a samozrejme mocní sveta by tiež
chceli, aby sa stalo pravidlom v „New World Order” – opakované očkovanie dokolečka dokola
každých pár mesiacov. …lebo nová mutácia…

Otvorená AGENDA SATANISTOV!

Otázka pre tých, ktorí hľadajú: Nepripomína vám toto čosi, čo už bolo zvestované pred 2000 rokmi?
A čo tak posledné proroctvo v Biblii: Jánovo zvestovanie všetkého toho, čo sa ešte len má stať?

Napríklad ZNAMENIE – ZNAK ŠELMY! Viď. Zjavenie Jánovo, 13.kapitola, verš 17: „…nik nemôže
kupovať alebo predávať, iba ten, kto má znak: meno šelmy alebo číslo jej mena.”

–

Ako teda dopadnú tí, ktorí akýmkoľvek spôsobom uprednostnia dočasnú pozemskú výhodu pred
výhodami vo Večnosti?

Odpoveď nájdeme všetci v Zjavení Jánovom, vo veršoch 11, 19.kapitoly až po verš 15, 20.kapitoly,
kde sa opisuje ZNIČENIE tých, ktorí PRIJALI ZNAK ŠELMY a KLAŇALI SA JEJ OBRAZU.

Jednoducho povedané ODVRÁTILI SA OD PRAVDY = ODMIETLI POMOC ZHORA = ZAPRELI BOHA.

*******

Človeče, ak máš v sebe ešte trochu ŽIVÝ PUD SEBAZÁCHOVY, a predovšetkým chceš sa duchovne
vrátiť DOMOV, RADŠEJ SI ZACHRÁŇ ŽIVOT VEČNÝ NEŽ ŽIVOT POZEMSKÝ!

Záchrana života večného však vôbec nepodmieňuje stratu života pozemského, pretože je už veľmi
blízko koniec tejto najskazenejšej doby v histórii ľudstva, o ktorej Syn Boží, Ježiš hovoril, že tesne
pred koncom príde doba, ktorá nikdy predtým nebola a nikdy ani potom viac nebude.

–



PLANÉTA ZEM SA ENERGETICKY A VIBRAČNE DVÍHA NAHOR DO VYŠŠÍCH SFÉR VESMÍRU,
dochádza k ďalšiemu veľkému ODDELENIU ZRNA OD PLIEV, pričom TMA a ZLO so všetkými svojimi
padlými služobníkmi odhadzujú pod zvyšujúcim sa TLAKOM SVETLA po všetkých temných kútoch
Zeme nedobrovoľne svoje dlhoročné MASKY, pod ktorými vidno ich PRAVÉ TVÁRE – tváre
ZAVRHNUTÝCH NETVOROV. Odhaľujú sa vlastnými skutkami, ktoré idú za nimi…

–

Preto treba hlasno volať VŠETKÝM ĽUĎOM DOBREJ VÔLE:

„SVETLO SA BLÍŽI. VYDRŽAŤ!”

 

Autor: Jozef Potúček

Zdroj: https://voxpopuliblog.cz/


